
SPF sa zatiaľ nedohodol so žiadateľmi o pozemky v
Novozámockom okrese
Rada SPF ešte začiatkom marca stiahla viacero návrhov nájomných zmlúv pre žiadateľov o nájom
pozemkov v katastrálnych územiach Novozámockého okresu.
 

 
Slovenský pozemkový fond (SPF) sa zatiaľ nedohodol so žiadateľmi, ktorí si chcú prenajať pozemky
vo vlastníctve štátu v okrese Nové Zámky. Podľa slov riaditeľky SPF Adriany Šklíbovej sa riešenie
nepodarilo nájsť ani na spoločnom rokovaní zástupcov fondu a žiadateľov, ktoré sa v konalo na pôde
Regionálneho odboru SPF v Nových Zámkoch.
 
Rada SPF ešte začiatkom marca stiahla viacero návrhov nájomných zmlúv pre žiadateľov o nájom
pozemkov v katastrálnych územiach Novozámockého okresu. Vyriešiť vzniknutú situáciu malo práve
spoločné stretnutie SPF a záujemcov o prenájom pôdy. „Stretnutie nesmerovalo ku konštruktívnemu
riešeniu, preto budeme musieť rokovanie zopakovať. Aby sa predišlo akýmkoľvek pochybnostiam,
všetci záujemcovia boli vyzvaní, aby si podali nové žiadosti s presnou špecifikáciou požadovaných
pozemkov, ktoré budú opätovne posúdené,“ informovala Šklíbová.
 
Zároveň vyzvala všetkých užívateľov, aby si usporiadali vzťahy s SPF, v prípade, že pozemky vo
vlastníctve štátu a nezistených vlastníkov užívajú bez platnej nájomnej zmluvy. „Užívatelia tým
predídu situácii, že pozemky budú prenajaté inému žiadateľovi, ktorý o ne prejaví záujem,“ dodala
Šklíbová.

 

 


